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Verslag Algemene vergadering Adviesraad Inclusie en Toegankelijkheid

27/01/2025 10u Raadzaal Welzijnshuis, Middelkerke

Verwelkoming door voorzitter
Verwelkoming nieuwe schepen en leden. Een rondje van de tafel zodat iedereen zich kan voorstellen.  

Dankwoord van voorzitter Machteld voor de inzet en medewerking van de leden van de adviesraad. 

Verkiezingen nieuw bestuur
Voorzitter, 

Ondervoorzitter 

Penningmeester

Voor elke functie was er één kandidaat. 

Met éénparigheid van stemmen werden de kandidaten verkozen.

Doelstelling van de adviesraad
Het doel van de Adviesraad voor Inclusie en Toegankelijkheid is om organisaties, overheden en 
andere instellingen te adviseren over hoe zij hun beleid, diensten en voorzieningen inclusiever en 
toegankelijker kunnen maken voor mensen met een beperking of andere kwetsbare groepen. Maar 
ook om bruggen te bouwen tussen deze instanties. De raad heeft tot taak om te zorgen voor een 
samenleving waarin iedereen, ongeacht fysieke, mentale of sociale barrières, gelijke kansen heeft en 
volledig kan deelnemen aan het maatschappelijke leven.

De adviesraad heeft als doel de samenleving te verbeteren door barrières te verminderen en gelijke 
kansen voor iedereen te waarborgen.

Financieel overzicht adviesraad
Stand van zaken € 9490,58, alle kosten betaald. 

Karaoke 2024: € 2128,30 – opbrengst kaarten en drank € 507= - € 1648,30

Doel was een cadeau te doen, en is gelukt, deelnemers hebben zich geamuseerd. 

Jaarplanning
De thema’s worden overlopen zonder deze te verdiepen.

Strandtoegankelijkheid – wieltjesbaden

Wegmarkeringen 

Toegankelijkheid kerkhof Leffinge: de matten zijn in bestelling

Budgetaanvraag MJP

Tabletten voor doven en slechthorenden en blinden



Varia
Evaluatie Silent Disco: werd ter kennisgeving bezorgd

Spelewest nog geen evaluatie

Bezoek Silt: toelichting door Tom

Wijziging statuten met kernbestuur op 7/2/25

Boterham van de nieuwe voorzitter
We streven ernaar een positieve raad te zijn, wat tot op heden steeds het geval was. Aanwezigheid 
van de schepen is reeds een pluspunt. 

Voor de komende 6 jaar strandtoegankelijkheid met de nieuwe dijken in Middelkerke en Westende. 
Toegankelijkheid naar het strand toe. 

Zon zee zorgeloos werd afgeschaft, het huidige systeem is ontoereikend voor de raad. 

De adviesraad wil face to face willen spreken met het college om punten door te spreken.

Communicatie onderling gebeurt via het secretariaat. Naar het bestuur toe i.f.v. projecten willen we de 
nodige personen rond de tafel krijgen.

De vraag wordt gesteld in welke mate toegankelijkheid wordt meegenomen in de geplande openbare 
werken.

Er wordt afgesproken om variapunten 14 dagen vooraf door te geven, anders zijn ze voor de volgende 
vergadering.

Een handige tip: Fotomateriaal is altijd handig bij het bespreken van openbare toestand. Maak de 
doelen haalbaar. 

Bellend vlak; toegankelijke handelaars. Wat is het gemeentelijk reglement op vlak van openbaar 
domein?

Communicatie intern rond bestaan van de adviesraad: te bespreken volgende vergadering.

De schepen meldt dat bij grote infrastuctuurwerken er steeds een voorafgaand openbaar onderzoek is 
waarbij alle betrokken diensten aanwezig zijn. Een oproep naar de leden om hier aandacht aan te 
geven wanneer dit wordt bekend gemaakt. Ondertussen vragen we aan de communicatiedienst om de 
secretarissen van de adviesraden in te lichten.

Data vooropgesteld voor 2025 zijn:

17/03 D. Gilliaert verontschuldigd; karaoke WG samenstellen

26/05

15/09 

DVI 29/11

We komen telkens samen om 10u. de werkgroepvergaderingen moeten nog vastgelegd leggen.

Voor verslag,

Annelies Van Damme


